
Fra: Trond Leikvoll <tlei@equinor.com>
Sendt: 30.05.2023 10:33:19
Til: Mikkel Bengtsson <mikkel.bengtsson@alver.kommune.no>
Emne: RE: 

Hei Mikkel
 
Eg har dessverre ikkje vert i felt og sett enda, men håper eg kan få tid til ein tur i felt denne uken. No er 
det ikkje slik at ein tur i felt gir meg alle detaljene, og vi veit at det trekker inn og ut dyr. Tendensen har 
vert at det ofte trekker inn dyr i løpet av seinsommer og tidlig høst som påvirker vinterstammen. Og vi 
får best kunnskap om stammen under jakten på høsten, når vi bruker tid i felt.
 
Som nevnt for deg trur eg det er lurt om vi har muligheten til å redusere stammen litt i år også. Før eg 
har vert i felt og sett, tenker eg følgende kan være et godt utgangspunkt: 
 
4 bukk
1 pinne bukk
4 koller (ungkolle og eldre)
3 stk kalv
 
Vi felte 4 stk bukk i jakta og 2 store bukker på våren, så i utgangspunktet kan vi tenke at vi ikkje bør felle 
så mange bukk i år. Men eg tenker også at mangel på virkelig store bukker, kanskje kan føre til at vi får 
nye bukker som trekker inn. Så derfor 4 bukkeløyver. Videre vil vi som alltid fokusere på å felle små/unge 
dyr av alle kategorier.
Dersom det er mulig med et fritt løyve i kvar kategori så vil det gi oss fleksibilitet som er gunstig.
 
 
Mvh Trond
 

From: Mikkel Bengtsson <mikkel.bengtsson@alver.kommune.no> 
Sent: tirsdag 30. mai 2023 08:10
To: Trond Leikvoll <tlei@equinor.com>
Subject: 
 
Godmorgen Trond
Har du hatt tid til å sjå på ynskja tildeling til Mongstad sesong 2023 ?
Mvh mikkel 
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